
 
 

 
TISKOVÁ ZPRÁVA č. 8 
Ohlasy jezdců v kontrole přeskupení po 2. rychlostní zkoušce 
 
Po odjetí dvou rychlostních zkoušek na Síť21 Mikuláš Rally jsme vyzpovídali jezdce v kontrole 
přeskupení umístěné v prostorách firmy FYTOS v Nových Dvorech. Ve Slušovicích je zataženo, 
povrch rychlostních zkoušek je mokrý, na řadě místech je spousta vytahaného bláta. Počasí by se 
během dne nemělo měnit, jen bude při druhých průjezdech přibývat více bláta. 
 
 
Adam Březík (Škoda Fabia R5, startovní číslo 1): 
„Na časy se vůbec nedíváme, bavíme diváky. Na šotolinovém podvozku a pneumatikách je to 
nádherné svezení. Trať je hodně zablácená jako každý rok. Jsem rád, že je okolo tratí hodně 
diváků.“ 
 
Miroslav Jakeš (Škoda Fabia Rally2 Evo, startovní číslo 2): 
„Jsem spokojený. Auto funguje špičkově, je to velký krok proti tomu, s čím jsem byl zvyklý jezdit. 
Moc jsem toho neodjezdil, takže jedu opatrně, abych tomu neublížil. Na rychlostních zkouškách je 
vytaháno spousta bláta, takže jsme jeli převážně na mokrých pneumatikách.“ 
 
Ondřej Bisaha (Hyundai i20 R5, startovní číslo 3): 
„Mně tady tyto mokré podmínky vyhovují a umím to. Na časy jsme se dívali jen orientačně. Ta 
tratích je hodně mokro a blátivo. Nejdříve jsem chtěl jet pro diváky, ale nakonec nám to nedalo, 
přece jen jsme závodníci.“ 
 
Martin Vlček (Hyundai i20N Rally2, startovní číslo 4): 
„Já si myslím, že se závodilo, jako vždy. Ten kdo tvrdí, že ne, tak podle mě lže. Tratě jsou tady 
uklouzané, je náročné se udržet na cestě. Je to postavené na okruhové a technické rychlostní 
zkoušce ve Slušovicích, což já nemám úplně v oblibě. Je to pro diváky, kterých je okolo tratí docela 
dost a ti si mohou užívat zakončení sezóny.“ 
 
Karel Trněný (Škoda Fabia WRC, startovní číslo 6): 
„Jsem zvyklý jen na Rallysprint Kopná, tady na Mikuláši jsem poprvé a musím uznat, že si to 
hodně užívám, bavíme se. Auto úplně není stavěné na takové podmínky a asi ani nemáme 
správné nastavení, abychom mohli jet rychle. Důležité je neublížit autu. My teď hodně žijeme 
Dakarem, to teprve bude zakončení sezony a až následně se budeme rozhodovat, co pojedeme 
příští rok.“ 
 
Michal Horák (Škoda Fabia R5, startovní číslo 7): 
„Beru to jako show, na výsledky se vůbec nedívám. Je to pro diváky a podle toho máme 
pneumatiky na dojetí, abychom je pobavili. Musím zhodnotit celou sezonu jako velmi pozitivní, i 
když určitě máme některá místa, kde je prostor pro zlepšení.“ 
 



 
 
 
Petr Kačírek (Škoda Fabia R5, startovní číslo 9): 
„Je to super. Nevím, jak hodnotili naši jízdu diváci, protože bohužel neumím jet jinak než čistou a 
závodní stopu, ale užíváme si to moc. Jsem rád, že jsme rozjetí ještě z Pražského rallysprintu. Na 
okruhu ve Slušovicích je to hodně kluzké a kolem tratí velké množství diváků, kteří si užívali jízdu.“ 
 
Pavel Ševčík (Mitsubishi Lancer Evo IX, startovní číslo 10): 
„Před startem jsme měli problém s hadicí od turba a to poznamenalo i celý náš výsledek, protože 
jsme odstartovali pozdě a dostali penalizaci. Jedeme pro diváky, pro které je celý závod udělaný. 
Hlavně na zábavu a užít si to.“ 
 
Robert Kořístka (Škoda Fabia R5, startovní číslo 11): 
„Na blátivé trati jsme se přijeli proklouzat až do cíle. Nedělali jsme ani nový rozpis, použili jsme 
loňský, protože je to velmi podobné. Příští naše svezení bude opět až za rok tady na Mikuláši.“ 
 
Štěpán Zabloudil (Škoda Fabia R5, startovní číslo 12): 
„Hodně to klouže, takže bavíme diváky a bavíme sebe. Upřímně řečeno na čas nejedeme a je to 
spíš seznamování s autem, se kterým jedeme teprve podruhé.“ 
 
Jozef Béreš jr. (Mitsubishi Lancer Evo IX, startovní číslo 14): 
„Mám se výborně, protože můžeme být tady ve Slušovicích a užívat si tento krásný závod. Po 
druhé rychlostní zkoušce jsme měli problém s autem, takže až do cíle už to byla jen zábava. 
Užíváme si to.“ 
 
Marek Vlček (Škoda Fabia Rally2 Evo, startovní číslo 15): 
„Užíváme si to. Na začátku soutěže jsme měli slicky, tak to bylo hlavně pro diváky na uklouzaném 
povrchu, ve druhé části jsme vsadili na mokré obutí. Na Pražském rallysprintu jsme na přání 
sponzorů vyzkoušeli nový design, tak jsme ho zachovali i tady na Mikuláše, snad se líbí.“ 
 
Dominik Jakeš (Hyundai i20 R5, startovní číslo 16): 
„Jedu poprvé ve voze kategorie R5, takže je to spíš ve znamení seznamování s autem. Příští rok 
budeme pokračovat v Opel Adam cupu.“ 
 
Ivan Mutňanský (Škoda Fabia Proto, startovní číslo 17): 
„Máme takový speciální vůz. Je to Škoda Fabia Proto, takže je to škodovka, ale uvnitř je motor 
Subaru. Bohužel máme technické problémy s autem, které musíme vyladit, aby vše fungovalo tak, 
jak má.“ 
 
Tibor Kovács (Mitsubishi Lancer Evo IX, startovní číslo 18): 
„Měli jsme technický problém, tak začátek závodu byl na pochybách, zda vůbec odstartujeme, ale 
nakonec se nám auto umoudřilo a mohli jsme si tuto show užít.“ 
 
Peter Surovič (Opel Corsa Rally4, startovní číslo 20): 
„Je to show, ale musím uznat i to, že chci jet na čas. Překvapilo nás, jak moc je to tady uklouzané 
na mokrých a blátivých cestách, zejména na okruhu ve Slušovicích. Máme vůz s poháněnou jen 
jednou nápravou, takže to je trápení. Museli jsme tomu přizpůsobit a konečný výsledek je 
povedený. Vnímali jsme i velké množství diváků okolo rychlostních zkoušek.“ 
 
Jiří Pohlídal (Peugeot 208 R2, startovní číslo 22): 
„Užívali jsme si nadoraz celou soutěž. U tratí je hodně diváků. Jel jsem poprvé Bernardýnskou 
rychlostní zkoušku, a ta se mi moc líbila. Moje spolujezdkyně chce do budoucna usednout na 
pozici řidiče, takže jsme to pojali jako test a sbírání zkušeností.“ 
 
 
 
 
 
 



 
 
Další zpravodajský servis v rámci Síť21 Mikuláš Rally 2022 přineseme v následujících tiskových 
zprávách. Uveřejněné budou na oficiální webové stránce www.rallysprintkopna.cz a sledujte 
slušovickou soutěž i na sociálních sítích facebook a instagram. 
 
 
Ve Slušovicích 3. prosince 2022           Evžen GARGULÁK, Roman ORDELT               
                                                                                tiskové středisko 
                                                                         Síť21 Mikuláš Rally 2022  


